
Bestyrelsesmøde 20/11-2012 
”Thorshøjparken”

Fremmødte: Knud, Britta, Bente og Jens
Fraværende: Irene

1. Regnskab: 50.000,- kr. overført fra vedligeholdskonto til alm. driftskonto for at betale div. 
Udgifter.

2. Legeplads: Legeplads er til dels færdig, dog mangler der faldmåtter og flytning af gyngerne. 
Bestyrelsen finder ud af hvor meget plads der tilbage når flytning af gyngerne (stor og lille) 
er fuldbragt. Ud fra dette tages der beslutning om hvad der mulighed for at opstille af nye 
ting. De foreløbige omkostninger er: 32.663,75 kr. 

3. Fastelavnsfest: Irene er fraværende derfor ingen beslutning.
4. Støjsagen: Advokat skal afleverer processkrift i uge 48/2012, klage over Horsens 

Kommunes vedr. støjsagen er sendt til miljøankenævn. Der er lavet overslag på retssagen 
som er kr.100.000,00 hvor vi skal dække 34%.

5. Udbud af vedligehold: CB-anlæg har sendt tilbud, vi afventer fra AH-montage tilbud.
6. Status vejsyn: Efter sidste vejsyn, hvor der blev indsendt billeder til Horsens Kommune, er 

der 6 dage efter lavede reparation af de nævnte ting på den kommunale del. Der foretages et 
eftersyn af fortorvene inden længe, for at vurdere nødvendig reparationer.

7. Evt. : Britta synes vi skal vente med fodboldbanen, det er svært at overskue hvad den koster. 
Der skal bruges penge til flere ting og der er i år brugt 75.000,00-80.000,00 kr. ud over det 
normale forbrug til vedligehold. Jens foreslår at der forespørges hos Nygaard om styning af 
Ahorntræerne så de ikke bliver så høje (Bente tager kontakt). Vi skal tænke over hvad der 
skal på af punkter på dagsordnen i forbindelse med generalforsamlingen i marts 2013.

Ovenstående er d.d. godkendt af de tilstedeværende.


